
Information Update   資料更新 

 

PrimeCredit Credit Limit Adjustment / Account Reinstatement Application Form 

安信信用卡信用額調整/重開賬戶申請表 
 

 
Please return your completed form with documents required (if any) either (1) by fax to 2269 8813, or (2) by  mail  to  

PrimeCredit Limited, PO Box 23207, Wan Chai Post Office, Hong Kong, or (3) by visiting your nearest PrimeCredit  

Branch. 

請將已填妥的表格連同所需文件 (如有) (1)傳真至 2269 8813    或 

(2)寄回灣仔郵政局郵政信箱 23207 號安信信貸有限公司 或 

(3)交回就近安信分行 

Name (English BLOCK letters) 姓名(英文正楷) : 
 

HKID Number 香港身份證號碼 : 

Credit Card No.信用卡號碼 : 
 

Contact Tel. No.  聯絡電話  : 

(Please put a “x” against the appropriate box 請在適當方格内填上“x”) 

o I would like to apply for an increase / decrease* of the credit limit of 

my existing PrimeCredit Credit Card to HK$  本人希望貴公司增

加 / 遞減* 本人所持信用卡之信用額至港幣#
 

*Delete where appropriate. 把不適用的刪去。 

o 本人希望貴公司重開本人所持上述之信用卡賬戶 

I would like to apply for a reinstatement of my above PrimeCredit 

Credit Card account 
 

o 
Please enclose the copies of your latest 2-month’s salary autopay record/ bank statement AND tax demand note or the latest 2-month’s payroll 
slip/ employment letter/ MPF statement (must show the salary / contributions of the member). If you are self-employed, please enclose the copies 
of your Business Registration Certificate AND latest Tax Demand Note / Certified Company  Financial Report / your latest 3 months’ Bank 
Statements / Passbook. 
請附上下列各類文件副本：最近 2 個月之薪金戶口證明/ 月結單;及薪俸稅稅單或最近 2 個月之糧單/ 僱主諮詢信/ 強積金供款單 (需顯示申請人之薪金/ 供
款額)；自僱人士請提供下列各類文件副本：商業登記證及最近之營業稅單 / 公司財務報表 / 最近 3 個月之銀行月結單 /存摺記錄。 

 

Please note that this form and any document submitted will not be returned. PrimeCredit may request additional documents from you for 
processing. 
此申請表及所有提交之文件將不獲發還，而本公司亦可能需要閣下提供額外文件以作批核。 

 

 
Please fill in the latest information, if there are any updates on below information. 如以下資料有更改，請更新 

Company Name  公司名稱  : 

Office Tel. No. 公司電話  : 
 

Position 職位 : 

 

I hereby authorize and request PrimeCredit Limited ("the Company") to effect the above instruction(s). The information provided by me is true and 
complete in all material aspects. I understand and agree that for the purpose of reviewing my existing credit facilities, the Company may access 
my data held with a credit reference agency in accordance with the provisions of the Company’s Notice to customers and other individuals relating 
to the Personal Data (Privacy) Ordinance (“Ordinance”) and the Code of Practice on Consumer Credit Data. The Company may or may not grant 
this application at its sole discretion and no explanation need to be provided in respect of its decisions. 

本人現  授權及  要 求 安信信貸有限公司  ( 下稱 ” 公司 ” ) 評審本人之申請。  本人 所提供之資料乃確實無  訛 及事實之全部  。 本人明白及同意   

公司有權在檢討  本人 現有借貸情況下，根據  公司 之 [ 關於 個人資料  ( 私隱 ) 條例 ( 『條例』  ) 及 《個人信貸資料實務守則》致客戶及其他  

個別人士的通知   ]  向信貸資料服務機構查閱有關本人的資料。   公司對申請批准與否有絕對決定權，而無須作出解釋。  

 

X  
Signature of Cardholder 持卡人簽署 Date   日期 

For PrimeCredit Use Only  安信專用 

Branch Code :  CIC Call ID# :  

Received Document Y   /    N   /  NA CSR :  

Result :  CIC Date & Time :  

Approved By :    
For enquiry, please call 2269 8899 (Classic Card)/ 2269 8888 (Platinum Card) / 2269 8800 (Diamond Card). 

如有查詢，請致電 2269 8899(普通卡)/ 2269 8888(白金卡)/ 2269 8800(鑽石卡) 。                                                           CC17102 

Customer Information   客戶資料 

Declaration and Signature   聲明及簽署 

Documents Required for Credit Limit Increase Application 信用額加額申請之所需文件 

元 


